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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 148 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 148 
 
"Vil ministeren vurdere, om afgiftslempelsen på partikelfiltre har haft en til-
strækkelig adfærdsregulerende effekt i 2006, og såfremt dette ikke har væ-
ret tilfældet, hvad ministeren på den baggrund agter at foretage sig, herun-
der om ministeren eventuelt vil fremsætte et lovforslag, der kombinerer hø-
jere afgifter på biler og varevogne uden filter med tilsvarende lavere afgifter 
på sådanne dieselkøretøjer med filter, således at omfordelingen overordnet 
set efterstræbes at være provenuneutral og dermed overholder skattestop-
pet?" 
 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steen Gade (SF). 
 
Svar 
      
Jeg vil henvise til mit svar på spørgsmål 146. 

Miljø- og Planlægningsudvalget 
MPU alm. del - Svar på Spørgsmål 148
Offentligt            


